



Referat Styremøte Norsk Radiologisk Forening

23.01.17

Meet Ullevål

Tilstede: Raymond Brønn (leder), Helga Brøgger (nestleder), Tanja Rønsen, Bente L Neple, Peter Lauritzen, Audun Berstad, Kjetil Blix, Harald Nes (ref).

Ikke møtt: Billy Parimalasingham

- **Sak 1/18: Godkjenning av referat fra styremøte 23.11.17**
Referatet godkjent.
- **Sak 2/18: Høstmøtet 2018**
Bra respons også fra underforeningene ved gjennomgang av fjorårets møte, i samsvar med tilbakemelding fra spørreundersøkelsen. Fellessesjonen med flere av underforeningen fikk gode tilbakemeldinger, men planleggingen var delvis for tidkrevende og vanskelig. Dette taes med i planleggingen av neste års møte.
Bente, Helga og Audun er årets programkomité. Avventer tilbakemelding fra Norsk forening for medisinske fysikere om de ønsker å delta i programkomiteen til neste års høstmøte. Bente sender forespørsel og purrer opp. Diskusjon om fordeling av årets innhold, eksempelvis å flytte avslutningsforedraget og ta inn attraktive element som AI eller lignende som trekkplaster.
- **Sak 3/18: Arbeid mot sponsorer, nettside, høstmøtet.**
Plan om å få betalende sponsorer inn via nettsidene, gjerne koordinert mot høysesong for trafikk på nettet (august – oktober). Og nytenking om inntekt fra tilbudt areal til utstillere, i dialog med utleier. Evt kombipakker av dette.
- **Sak 4/18: Registrering av medlemmer NoRaFo/ESR. Oppdatering Peter**
Orienteringssak: Medlemsregisteret i Dnlf er aktivert, markerer ut medlemsstatus og spesialistprofil, og presenterer dette til Radiologforeningen, - som så kan bruke dette overfor ESR ved Katarina Dundekova. Men styrerepresentant må fortsatt utføre dette ved årsskiftet, dette bør markeres på årshjulet.
- **Sak 5/18: Radforsk. Status avvikling.**
Orienteringssak, ved Raymond: Vedtatt prosess er i gang, og avviklinga vil være gjennomført i løpet av året.
- **Sak 6/18: Konferanse for fagmedisinske foreninger 13.-14- mars 2018**
Orienteringssak: Om 'Kloke valg' kampanjen. Helga og Peter stiller på dette.
- **Sak 7/18: Spesialitetsrådets seminar om spesialistutdanning for leger 2.-3. mai 2018**
Orienteringssak: Strategisk fornuftig å delta her. Kjetil og en til fra styret deltar.
- **Sak 8/18: Referat i K.-dir-fremtidig radiograf utdanning. Harald.**

Møtet 11.01.18 var svært unisont i å peke på at dagens utdanningsløp var for sprikende, med faglig forskjellig og nivåmessig ulike uteksaminerte radiografer.

Harald lager kommentar til referatet, som signaliserer viktigheten av faglig forutsigbart og kvalitativt jevnt resultat, siden yrkesgruppen skal betjene pasienter over hele landet.

- **Sak 9/18: Referat møte innspill til ny kreftstrategi. Helga/Gaute**
Helga og Gaute deltok i gruppe-arbeid organisert høring
- **Sak 10/18: Sammenslåing av forskningsfond sammenslåing.**
Orienteringssak, ved Audun: 3 fond er fusjonert til ett fra 2016 til 2018, «Ødegaard og Frimann-Dahls fond». Felles regnskap gir færre utgifter. Fondsstyret kan bestemme risikoprofil versus avkastning, og kan orientere seg om dette via fondsforvalter Unifor. Fondsstyret inviterer til felles møte ved senere anledning.
- **Sak 11/18: ECR 2018. Deltakere?**
Tanja og Peter reiser. Peter deltar i sin funksjon i ECR committee in Quality and Safety.
- **Sak 12/18: JSRS Bergen 2018. Deltakere?**
Raymond og mulig Harald deltar.
- **Sak 13/18: Kvalitetsutvalget. Arbeidsoppgaver fremover. Peter/Helga**
Ikke utsikt til større oppgaver, oppsummering ved neste styremøte.
- **Sak 14/18: Candidacy for Chairman of the Education Comitee of the ESR**
Jacob Sosna er kandidat.
- **Sak 15/18: Candidacy for the office of 2nd Vice-President of the ESR**
En kandidat har bedt om støtte. Foreningen gir ikke personstøtte, men oppfordrer sine medlemmer til å stemme aktivt.
- **Sak 16/18: NoRaFo årshjul. Tanja**
Applaus for nyttig idé. Forvaltes inntil videre ved høringsansvarlig.
- **Sak 17/18: NoRaFo. Styrets sammensetning f.o.m 01.01.19.**
Raymond planlegger avgang ut året, men vil være tilgjengelig ett år til, og følger opp tiltak for å styrke sponsoravtaler. Helga blir da naturlig forslag til leder-posisjonen, men det skal stemmes ved årsmøtet. Bente, Peter og Billy vil også sannsynlig gå av ved neste årsskifte. Samlet behov for 4 nye medlemmer.
- **Sak 18/18: Henvendelse NoRaFo, mail turnuslege**
Harald orienterer om korrespondanse med vedkommende, mail-utveksling 10-14/1. Han fikk tilsendt link med aktuelt stoff, og han signaliserte interesse for LIS-stilling Hammerfest, samt at han også lurte på videreutdanning informatikk.
- **Sak 19/18: Høringer**
Høringer per 18/1-18
 - Kunnskapsdpt: Høring - Endring i forskrift om ansettelse og opprykk i undervisnings- og forskerstillinger
Vår ref.: 18/77. Frist 1. mars 2018.

RB
HMB

Ikke relevant for vår forening.

- HD: Høring - Pakkeforløp psykisk helse og rus

Vår ref.: 17/3804. Svarfrist 23.02.2018

Sendt til Nevroradiologi mtp MR caput i forslaget. Avventer ev. innspill fra dem.

- DNLF: Høring – Saker til landsstyremøtet 2018

Frist 29.01.2018

➤ **Sak 20/18: Annet/Div**

- Helga deltok i panel om verdien av Helsedata, ved UiO 10.01.18, og løftet der verdien av akkumulert radiologisk informasjon.
- Legeforeningens lederseminar: Helga deltok. Mange fagfelt engasjert. Om prioritering i Helsevesenet. Om Fastlegeordningen. Helga utfordret til tenking om AI, uten mye respons.
- Det er behov for oppdatering av policy-dokumentet for styret.
- Behov for å rekruttere/foreslå LIS til FuXX. Raymond sender mail om oppgaver og tidsbruk knyttet til verv.

➤ **Sak 21/18: Økonomi status. Billy**

Påminning om rask innsending av reiseregninger.

Billy har fravær, status ved neste styremøte.

➤ **Neste styremøte 22.02.18?? Obs! Vinterferie uke. Ny dato?**

Februarmøtet sløyfes, og slås sammen med mars-møtet 20.03. Da inviteres også Strålevernet. Men Høstmøte-komiteén med Raymond satser på et 2-timers møte på Ingeniørenes hus 14. februar, og samtidig møte med Unifor.

